شركة التحديث للاستثمارات العقارية المساهمة العامة المحدوده

AL Tahdeth Real estate Investments Company Limited Public Contributing

الرقـم: ٢٠١٧/٧٩ التاريخ: ۲۰۱۷/۱۰/۲٤

للرسط: ٢٠١٧/١٠/٢٤ للارسط: ٢٠١٧/١٠/٢٤ السادة /هيئة الاوراق المالية المحترمين. المراسط على الم

معالي السيد / محمد صالح الحوراني الاكرم. و السير خالد

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي الرابع

عملاً باحكام المادة (١٨٢) من قانون الشركات، يسر مجلس الادارة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادى الرابع للشركة المقرر عقده في تمام الساعة الواحدة من بعد ظهر يوم الخميس الموافق ٣ / ١ / ٧ / ١ ، في فندق راما- الدوار السابع، وذلك للنظر في الامور المدرجة على جدول الأعمال وهي كما يلي:

أولاً: التعديل على غايات الشركة الرئيسية في عقد التأسيس والنظام الاساسي للشركة على ان يتم التعديل باضافة ما يلى:

- ١. الخدمات المالية.
- ٢. الإستشارات المالية.
- ٣. الوسيط المالي لحساب الغير.
- ٤. إستئجار وتملُّك وإنشاء و إدارة المدارس الأساسية والثانوية في مختلف الفروع (بنين ، بنات ،
 - ه روضة ومدرسة خاصة
 - ٦. عقد الإتفاقيات التي ترى فيها تحقيق لغايات الشركة.

ثانيا : المصادقة على تعيين السيد / جلال زهير عبدالله سلطان عضو مجلس إدارة .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

رئيس مجلس الادارة

سامي عوض الله شريم

مينة الأوراق المالية الدائدة الإداردة / الددان ٢٠١٧ تشرن الأول ٢٠١٧

شركة التحديث للاستثمارات العقارية المساهمة العامة المحدودة

AL Tahdeth Real Estate Investments Company Limited Public Contributing

Id: 84-2017 Date: 24/10/2017

To: Jordan securities commission Amman stock exchange الليفيك * يورمهة لحاك * ليدالله (الله على) . «

Subject: invitation to attend an extraordinary general assembly meeting

In accordance with the provisions of Article (182) of the Companies Law, Pursuant to the provisions of Article (182) of the Companies Law, the Board of Directors is pleased to invite you to attend the fourth extraordinary general meeting of the Company to be held at 1 pm on Thursday, 23/11/2017, at the :Rama Hotel - Seventh Circle, Which are on the agenda and are as follows

First: Amendments to the main objectives of the company in the Memorandum of Association and the Articles of Association of the company provided that the :amendment by adding the following

- 1. Financial services.
- 2. Financial advisory.
- 3. Financial intermediary for third parties.
- 4. Rent, own, establish and manage primary and secondary schools in different (branches (boys, girls, mixed.
- 5. Kindergarten and private school.
- 6. Contracting the agreements in which it sees an achievement for the purposes of the company.

Second: To approve the appointment of Mr. Galal Zuhair Sultan as a board member.

'Yours sincerely

Chairman of Board of Directors Sami Awadallah-Shraim

Amman – Abu Nsair – Diwan Zaman Restaurant – Tel 5233530 – Fax 5233531 – P.O Box 939 Postal Code 11941 – Email: diwan.zaman@yahoo.com